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Abstract (en)
Rotary and/or sliding switch for one or multilayer cards (15, 101) provided with at least one contact roller (10, 16, 103), which rolls on a contact track,
is pressed against the contact tracks in a sprung manner, is provided as a contact link for connecting at least two laminar contacts (102) arranged
side by side transversely to the direction of the contact track in switch positions of the switch, and designed as a rolling contact such that it rolls
on the contact surfaces of the card (15, 101) in a sprung manner forming a laminar contact (17, 125), based on the principle of a sprung roller.
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Abstract (de)
Dreh- und/oder Schiebeschalter für Ein- und Mehrlagenkarten (15, 101) mit zumindest einer auf einer Kontaktbahn abrollenden, in Schaltstellungen
des Schalters als Kontaktbrücke zur Verbindung von wenigstens zwei quer zur Richtung der Kontaktbahn nebeneinander angeordneten
flächenhaften Kontakten (102) vorgesehenen, federnd gegen die Kontaktbahnen gedrückten Kontaktwalze (10, 16, 103) die als Wälzkontakt
derart ausgebildet ist, dass sie auf den Kontaktflächen der Schaltkarte (15, 101) federnd unter Bildung eines flächenhaften Kontakts (17, 125) im
federnden Wälzprinzip abrollt.
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